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Zwracam siq do Pana Prezydenta kolejny raz w sprawie podwyZek
wlmagrodzenia dla zatrudnionych w IvIZOZ :

l. pielqpiarek, poloZnych i higienistek szkolnych rv podstawowej opiece
zdrowotnej
2. pielppiarek i poloznych w ambulatoryjnej opiece specjalistycznej

- jakim stopniu realizowany jest program tj. ile os6b zostalo nim objgtych w
po&iale na w/w kategorie ?

- ils v,' srrmis Srodk6w wydatkowano na podwyzki do dnia 1 czerwca br. ?
- ile os6b otzymalo podwyrki w wysokoSci 4A0 il i ponad, ile poni2ej ?
- czy w dalszym ci4gu stosowane jest comiesigczne aneksowanie um6w ?
- czy w/w podwyzki s4 dodatkowym elementem placy, poza zasadniczyw
wlaagrodzeniem ?


